
 
 

HELSINGE RIDEKLUB 
Husebyvej 13 

3200 Helsinge 

 

Bestyrelsesmøde 

Dato: 13. april 2023 

Kl.: 18.00 – 19.30 

Sted: Rideklubbens rytterstue 

 
 

Deltagere:  

Søren Helmer Nielsen  Formand  

Andrew Sargent  Næstformand 

Katrine Poulsson Fraværende Kasserer 

Lotte de Richelieu  Sekretær 

Hanne Espersen  Bestyrelsesmedlem 

 

Mette Rafn  Daglig leder 

Agnete Christiansen  Fonden samt rep. for Oldboys 

Marianne Christensen  Fonden samt Certificeringer & fondsansøgninger 

Christel Danner  Stævneudvalg 

 

Dagsorden 
1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

2. Nyt fra Daglig leder 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

4. Nyt fra Kasserer  

5. Nyt fra Formand 

o Hvordan ser fremtiden ud for HSK 

i. Mette og Søren fremlægger en plan 

o Møde i elevskolen afholdt 12/4 

6. Nyt fra Næstformand 

7. Nyt fra Sekretær 

o Forslag til ændring af regler for brug af det lille ridehus 

Prioritering som betyder, at man kan bede andre om at forlade ridehuset, hvis man skal 

bruge det til: 

- Elevskolehold 

- Syge heste 

- Ridning (uerfaren hest/rytter, der ikke ønsker at bruge det store ridehus) 

- Longering 

o Forslag til ændring af regler for ”Egen underviser”, så der kan benyttes underviser over 

15 år såfremt disse har erfaring med at ride på et bestemt niveau (f.eks. min. 5 starter i  

Sværhedsgrad 5 og opefter) 

8. Nyt fra Fonden 

9. Nyt fra Elevskolen 

10. Nyt fra Oldboys  

11. Evt.  



 
 

HELSINGE RIDEKLUB 
Husebyvej 13 

3200 Helsinge 

REFERAT 
1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde d. 9/3 – 2023 

o Referatet er godkendt 

 

2. Nyt fra Daglig leder 

o Mette har talt med Helsinge Maskinforretning omkring en ny maskine i stedet for den 

nuværende traktor. De anbefaler, at vi har både en minilæsser og en traktor (ny). De vil 

tage den gamle traktor i bytte svarende til ca. 90.000 kr.  

o Der skal indkaldes til en arbejdsdag – Mette indkalder og administrer listen over 

opgaver 

 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

o Der ansøges en pulje hos kommunen til nyt tag til den lille hal. Der skal søges inden maj 

og svaret kommer efter sommerferien. Hvis man får tilsagn kommer pengene først i 

2024.  

 

4. Nyt fra Kasserer  

o I.a.b. 

 

5. Nyt fra Formand 

o Hvordan ser fremtiden ud for HSK 

i. Mette og Søren fremlægger en plan – der er bl.a. fremsendt et kommissorium 

om arbejdsopgaver til bestyrelsen, som blev diskuteret på mødet 

ii. Søren sørger for at få samlet det nuværende skriv omkring opgavefordeling 

med det nye kommissorium 

iii. Der er gang i at kontakte nuværende skiltesponsorer, for at høre om de er 

interesserede i at fortsætte, og der tales med nye mulige sponsorer 

iv. Simone kan skaffe nye møbler til rytterstuen, som vi siger ja tak, hvis de ser 

fornuftige ud 

 

6. Nyt fra Næstformand 

o I.a.b. 

 

7. Nyt fra Sekretær 

o Forslag til ændring af regler for brug af det lille ridehus 

Prioritering som betyder, at man kan bede andre om at forlade ridehuset, hvis man skal 

bruge det til: 

1. Elevskolehold 

2. Syge heste 

3. Ridning (uerfaren hest/rytter, der ikke ønsker at bruge det store ridehus) 

4. Longering 

ii. Forslaget blev forkastet 

o Forslag til ændring af regler for ”Egen underviser”, så der kan benyttes underviser over 

15 år såfremt disse har erfaring med at ride på et bestemt niveau (f.eks. min. 5 starter i  

Sværhedsgrad 5 og opefter) 

i. Forslaget skal drøftes igen på næste møde 



 
 

HELSINGE RIDEKLUB 
Husebyvej 13 

3200 Helsinge 

 

8. Nyt fra Fonden 

o Der er penge til Dennis til at rette banerne op ca. 18.000 

o Der er penge til at ordne vejen ca. 15-20.000 kr. 

 

9. Nyt fra Elevskolen 

o Se pkt. 5 vedr. elevskolemøde 

 

10. Nyt fra Oldboys 

o Der er støt tilslutning på 5-6 stykker 

  

11. Evt. 

o Nyt fra stævneudvalget 

i. Det går dårligt med at finde hjælpere til stævnerne, og det er svært at finde 

nogen til at bygge baner fordi der ikke er hjælpere 

ii. Så udvalgsformanden foreslår at vi aflyser nogen af de berammede stævner. 

Christel foreslår at vi fastholder stævnet i april og maj og juni, men derudover 

bør vi aflyse resten af sæsonen. 

iii. Kan vi invitere nogle af forældrene fra rideskolen til at komme og hjælpe med at 

stå bane. Kan der gives forudgående instruktion i hvordan man hjælper med at 

stå bane osv. 

iv. Kan vi håndhæve at der skal hjælpes når man er pensionær – pensionærer skal 

på næste staldmøde rekrutteres til at hjælpe 

v. Christel skal have besked om planen fra bestyrelsen senest inden udgangen af 

april, så hun ved, om hun skal aflyse stævner 

vi. Hvem er ansvarlig for at samle hjælperne? Søren tager fat i forældregruppen og 

pensionærerne bliver bedt om at deltage til næste stævnemøde 

vii. Aflyses stævner skal bokslejen sættes op fra en nærmere fastsat dato. 

 


